
Malgorzata Szymafiska

Radna Rady Miasta Wtoclawek

Woclawek, dnia 03.06.2019 r.

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

ProszE o przychylne ustosunkowanie sig do mojej proSby,
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Szanowny f #"prezydencie,

Zwracan siQ z przejm4 proSb4 w imieniu mieszkarlc6w naszego miastaz niepelnosprawnosciami, l<t6rry w ostatnich dniach pr6bowali dojechai naulica ogniowq 8/10 do Miejskiego osrodka ds. orzekania o NiepetnosprawnoSci.

W zwiazku z ttwajqc4tam wycink q drzew i planowan4 budow4 placu parkingowego
calkowicie zamkniEto tam wjazd dla samochod6w. Dla os6b maiqcych problem zporuszaniem siE oraz dla os6b poruszajqcych siq na w6zkach inwalidzkicrr*u o bardzo duzeutrudnienie. Juz od godziny 6:00 rano chodnik przy ulicy ogniowej jest zajgty przezpracownik6w zakladu znajdujqcego siE po drugiej rtorry ulicy, i wiuti oi ulicy Stod6lnej
zostal zamkniqty.

Cry nre mozna tozlotyc tych prac chociuzna dwa etapy, aby zrobi|prawe strong odmiejsca gdzie w tej chwili sqoznaczone parkingi dla os6b niepelnosprawnych z Irw.Kartq
Parkingow4 a nastEpnie lewq stronE ?

Takie rozwiqzane pozwoliloby rcmr/rqzad problem os6b, kt6re calkowicie zostalypozbawione dojazdu do budynku Miejskiego Zespolu ds. orzekania o Niepelnosprawnosci.


